



# 北醫圖書報馬仔

TMUL's NEWSLETTER

1(1)2022.09復刊



[中文版](#)

[ENGLISH](#)

## 防疫新生活，安心你和我!

館內請全程配戴**口罩**、入館須**手部消毒**、借還書使用自助設備減少接觸、館內備有滅菌箱供利用。

## 多元學習空間，錦囊在這邊!

☞ **閱覽座位**：入館後，請於[現場劃位](#)登記或使用自由席(不需劃位)；離館欲保留座位須由主頁點選『**座位保留按鈕**』；直接刷出閘門，座位將立即取消釋出。

☞ **討論室**：請先[線上預訂](#)討論室(2-10人)，於預定時間準時在圖書館機台報到後啟用。

☞ **數位學習艙**：供學生[線上預約](#)登記，一個人獨立包廂數位學習，如右圖。



## 更多服務，等你光顧!

☞ 在校生及專任教職員**借書冊數無限讀到飽**；圖書到期前7日，無人預約、無逾期且無罰則前提下，可**線上續借且不限續借次數**。

☞ **跨館調借**：TMULs 包含北醫圖書館、雙和圖書館、萬芳醫院圖書室，各館之間透過線上跨館調借申請，可**互通圖書資源**，並可依您選擇方便的地點領取圖書或歸還。

☞ **禁止飲食**，但**開放有蓋飲料**入館。圖書館內設置膠囊咖啡機(如右圖)，20元銅板價品味各式風味黑咖啡，請自備容器。



Enrich your school life with library resources.

### New lifestyle for epidemic prevention

Please wear a mask at all times in the Library and disinfect your hands when entering. Moreover, please use the self-checkout/self-return machine as a priority. We also provide a sterilization box for disinfecting books.

### Diverse learning spaces

#### ☞ Seat Registration

Please register the seat when entering the library. If you leave your seat for over an hour, it will be automatically vacated. You must click on the **'Temporarily Leave/Back' on the main page to reserve a seat when leaving the library. If you swipe directly out of the library gate, the seat will be immediately canceled and vacated.**

\*Non-Reserved Seats: Learning Commons (2F), Information Search Area (3F), Leisure Reading Area (4F)

#### ☞ Reserve the discussion room

Confirm participants and time period → [Make an appointment online](#) → Everyone must arrive on time to complete the registration at the registration machine → Get started. [More information about the discussion room.](#)

#### ☞ Book an E-learning Booth

Each booth is for ONE TMU student only. Moreover, each student may make up to 4 hours per day. [Book a booth and get more information.](#)



### Welcome to explore more services of TMULs

☞ Undergraduate students can check out books with no maximum limit and 30 days per item. Also, can renew books online within 7 days of their due date.

☞ TMULs Inter Library Loan: You can apply to borrow or obtain copies of materials, including TMU Library, Shuang Ho Library, and Wanfang Hospital Library. Also, can retrieve or return items from a selected library.

☞ No food is available in the library, but drinking is allowed. There is a coffee machine in the library, only NT\$20 for one and remember to bring your container.

